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MVDr. Hrdlík: 

Oslovili má občania. V Bučovom lese je spadnutý krížom strom, chodia tam tí psíčkari, bežci 

a cyklisti. Ja viem, že to nepatrí pod mesto, či by sa nedali nejakí kompetentní, čo to majú na 

starosti osloviť. Krížom cez cestu, je dosť veľký strom. To nie je majetok mesta Bučov les.  

 

PhDr. Čižmár: 

Nie, ale celkovo pre situáciu aj v parku, aj v okolitých častiach tzn. aj Bučov les, platí jedna 

dôležitá podmienka, my môžeme pristúpiť k týmto sanačným prácam, upratovaniam aj 

k odprataniu lomového dreva až v momente, keď dovolia podmienky, tzn. hlavne podkladová 

časť, tzn. hlavne v súvislosti s použitím ťažších mechanizmov, aby sme sa mohli dostať 

priamo k mestu. Na základe vyjadrenia technických služieb z porád s technickými zložkami, 

máme prisľúbené, že hneď ako to podmienky dovolia to čistenie sprevádzkujú v celom areáli, 

myslím teraz náš mestský, historický park, následne aj po dohode so štátnymi lesmi alebo 

Lesmi Slovenskej republiky, bude zrealizovaná asi aj úprava práve týchto priestorov. Stále 

tomu tak bolo myslím sezónne a predpokladám, že aj z dôvodu zachovania bezpečnosti pre 

návštevníkov  parku a Bučovho lesa sa tak stane aj v nasledujúcom období už len kvôli tomu, 

lebo je to vyhľadávaná časť pre obyvateľov mesta. Takže určite aj z našej strany bude 

iniciatíva, ale pravdou je aj to, že v samotnom parku pristúpi aj mesto k úprave, čisteniu, čo sa 

deje samozrejme každý rok aj formou dobrovoľníckych akcií ale aj aktivít a činností 

technických služieb.  

 

 


